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Hej Anne Christine Dahl-Hansen,
 
Tak for dit brev vedr. jeres reklameskilt. Jeg skal være den første til at beklage, at vi 
ikke har kunne få jeres skilt op permanent på tennishallen. Vi vil jo gerne give jer den 
bedst mulige eksponering. Jeg mener dog ikke det er rimeligt, at skulle tilbagebetale 
75%. En ting er at pengene er få hos os, men jeg synes også i har fået og fortsat får en 
eksponering. Ikke mindst har jeg jo garanteret, at skiltet hænger oppe til sommeren 
2011. Der er jo langt flest tilskuere i forbindelse med B.93´s aktiviterer på stadion.
 
Jeg kunne dog foreslå, at vi tog et møde og drøftede om vi kunne gøre mere for at 
hjælpe jer med at nå ud til Østerbro borgerne, eller på anden vis gavne jeres formål. Vi 
er jo en klub med 3000 medlemmer, og vi er synlige i mange sammenhænge og har 
kontakt med rigitg mange mennesker.
 
- Et medlemsblad i super høj kvalitet der kommer 4-5 gange årligt.
- Jævnlige annoncer og redaktionel ombale i Østerbro Avis
- Råderet over reklamerettighederne ud mod jernbanen ved Svanemøllen station. Der 
er flere hundede tusinder, der kører forbi hver dag.
- En professionel og opdateret hjemmeside.
- En ledende rolle i det politiske samarbejde imellem Østerbro klubberne i relation til at 
styrke idrætten på Østerbro.
 



Der er således både nogle eksponeringsmæssige muligheder for øget 
samarbejde, men der kunne måske også være nogle strategiske og politiske 
muligheder.
 
Lad mig venligst høre, hvordan i stiller jer til et sådant møde. Jeg vil i givet fald 
bede også Hans Drachmann om at deltage, da han på vegne af foreningen B.93 
er meget involveret i såvel B.93 som det politiske arbejde i samarbejde med alle 
Østerbro klubberne.
 
Med venlig hilsen
Henrik Engel
Direktør i B.93 Kontraktfodbold Aps.
 
 
 


